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Protokół nr XLI/2018 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

25 stycznia 2018 roku w  godzinach 1300 – 1540 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 11 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

6. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

7. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

10. Pani Elżbieta Przedbora – Pielęgniarka prowadząca z Centrum Kardiologii Scanmed 

w Tomaszowie Mazowieckim  

11. Pan Paweł Paczkowski – Dyrektor Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej NU-MED 

w Tomaszowie Mazowieckim 

12. Pan Jacek Stępnicki – rzecznik prasowy Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej 

NU-MED w Tomaszowie Mazowieckim 

13. Pan Krzysztof Zarychta – Prezes Zarządu Tomaszowskiego Centrum Zdrowia 

w Tomaszowie Mazowieckim 

14. Pan Robert Kosiacki – właściciel Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej KAMED 

w Spale 

15. Pan Sławomir Mrozowski – właściciel Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej INMED 

w Inowłodzu 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2.   Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Łódzkiemu na wykonanie prac przygotowawczych związanych z rozbudową drogi 

wojewódzkiej nr 726 na odcinku pomiędzy skrzyżowaniami z drogami gminnymi 

nr 116192 i nr 116197E wraz z budową chodnika oraz zatok autobusowych 

w miejscowości Liciążna.  

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. 
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9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy 

Inowłódz oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości                                           

/dz. nr 432 w Żądłowicach/. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                                                  

/pow. 0,0130 ha z dz. nr 3736 w Inowłodzu/. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Centrum Kultury 

w Inowłodzu. 

13. Informacja nt. funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Inowłódz oraz Powiatu 

Tomaszowskiego. 

14. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz 

za 2017 rok.   

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XL sesji. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

18. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XLI sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Monika Drużdż,  

Marek Leszczyński, Robert Pawłowski i Roman Rodakowski usprawiedliwili swoją 

nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji - za przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.956.2017 

z dnia 9 stycznia 2018 r. przypominające o corocznym obowiązku uchwalenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt; 

 pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi, 

znak M.035.1.2018 z dnia 9 stycznia 2018 r. informujące o przekazaniu „Raportu 

o stanie środowiska w województwie łódzkim w 2016 roku”; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-III.160.1.2018 z dnia 

22 stycznia 2018 r. zawierające wyjaśnienie najczęściej popełnianych 

nieprawidłowości (ujawnionych podczas przeprowadzonych kontroli), z zakresu 
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realizacji zapisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi; 

 wniosek Fundacji Proem Zako z Zakościela o opracowanie planu zagospodarowania 

przestrzennego dla dz. nr 237 w Zakościelu; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-V.140.12.2017 z dnia 

29 grudnia 2017 r. zawierające ocenę przyjmowania i załatwiania skarg i wniosków 

przez organy i jednostki organizacyjne poddane nadzorowi Wojewody Łódzkiego; 

 pismo z Ministerstwa Edukacji Narodowej w Warszawie, 

znak BO.WRP.001.3.2017.DK z dnia 20 grudnia 2017 r. dotyczące funkcjonowania 

młodzieżowych rad gmin. 

Kontynuując, poinformował, iż 5 stycznia br. wraz z Panem Wójtem i radną 

Ewą Korzeniewską wziął udział w Noworocznym Spotkaniu Opłatkowym w Wyższym 

Seminarium Duchownym w Radomiu. W dniu 12 stycznia uczestniczył w XIV Gminnym 

Koncercie Kolęd w Królowej Woli zaś 19 stycznia w Gminnym Spotkaniu Opłatkowym 

Strażaków w Brzustowie. Ponadto 19 i 21 stycznia brał udział w spotkaniach z okazji Dnia 

Babci i Dziadka w Królowej Woli oraz Brzustowie. W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

  

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu 

na wykonanie prac przygotowawczych związanych z rozbudową drogi wojewódzkiej nr 726 

na odcinku pomiędzy skrzyżowaniami z drogami gminnymi nr 116192 i nr 116197E wraz 

z budową chodnika oraz zatok autobusowych w miejscowości Liciążna. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że to zadanie przewidziane było do realizacji w 2017 roku. 

W związku z tym, że przedłuża się realizacja tego zadania, poprzednia uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w 2017 roku została uchylona, to teraz konieczne jest 

ponowne podjęcie uchwały, która upoważni do przekazania tej pomocy w wysokości 

116 235,00 zł.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XLI/248/2018 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. 
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Pani Skarbnik wyjaśniła, iż uchwała ta powstała w wyniku zmiany sołtysa Sołectwa 

Konewka. W uchwale inkasenci są wymienieni z imienia i nazwiska i dlatego należało 

dokonać jej korekty. Pozostałe zapisy uchwały nie uległy zmianie.   

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XLI/249/2018 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i niepublicznych szkół podstawowych prowadzonych na terenie Gminy Inowłódz 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

Pani Renata Dąbrowicz wyjaśniła, że zmieniły się zapisy ustawy – dotychczas tryb udzielania 

i rozliczania dotacji regulował artykuł 90 ust. 4 ustawy o systemie oświaty, który został 

uchylony. Z dniem 1 stycznia 2018 r. weszła w życie nowa ustawa o finansowaniu zadań 

oświatowych, gdzie w myśl artykułu 38, ustęp 1 organ stanowiący w drodze uchwały ustala 

tryb udzielania i rozliczania dotacji. Z tego powodu konieczne jest podjęcie ww. uchwały. 

Projekt uchwały był przesłany do konsultacji Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, 

która po analizie dokumentu zaleciła, aby wykreślić ustęp 5 w paragrafie 7, ponieważ zapis 

ten wynika wprost z ustawy i nie należy go powtarzać. Z uwagi na fakt, iż stanowisko 

Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynęło już po przedstawieniu projektu na posiedzeniach 

Komisji Stałych, przed rozpoczęciem sesji radni otrzymali projekt uchwały z naniesioną 

zmianą.        

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XLI/250/2018 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości                                           

/dz. nr 432 w Żądłowicach/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, iż działka oznaczona nr 432 stanowi drogę 

ogólnodostępną, łączącą Gminę Rzeczyca z miejscowością Żądłowice. Z wnioskiem 

o przejęcie jej na rzecz Gminy Inowłódz wystąpił Nadleśniczy Nadleśnictwa Spała. Z uwagi 

na fakt, że działka jest w zarządzie Nadleśnictwa Spała, Gmina Inowłódz może nieodpłatnie 

przejąć tę nieruchomość. Ponadto Gmina Rzeczyca rozpoczęła procedurę pozyskania 

środków zewnętrznych na realizację inwestycji – budowę ścieżki rowerowej, zlokalizowanej 

na ww. działce. Przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę 

o pracownikach samorządowych, umożliwiają gminie na jej wniosek, przejęcie za zgodą 

Wojewody Łódzkiego nieruchomości Skarbu Państwa, jeżeli są związane z realizacją 
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jej zadań własnych. W oparciu o powyższe stwierdzono zasadność nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości.    

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Budżetu i Przestrzennego Zagospodarowania jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

W posiedzeniu Komisji Rolnictwa brało udział 3 radnych - za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu powyższej uchwały głosowało 2 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

W posiedzeniu Komisji Oświaty brało udział 5 radnych - za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu powyższej uchwały głosowało 4 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 

- wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała Nr XLI/251/2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                                                  

/pow. 0,0130 ha z dz. nr 3736 w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy dzierżawy gruntu 

gminnego o pow. 130 m2 na Fryszerce w Inowłodzu. Na gruncie tym w 1998 r. został 

wybudowany domek letniskowy o powierzchni zabudowy 54 m2. Teren na którym powstał 

budynek jest drogą. Na dzień dzisiejszy wpłynął wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy, 

jednakże sprawa ta wymaga wyjaśnienia między Wspólnotą Gruntową w Inowłodzu, 

która jest dzierżawcą terenu na Fryszerce i Gminą Inowłódz, właścicielem drogi.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało11 radnych. 

Uchwała Nr XLI/252/2018 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

Pani Barbara Maciejczyk wyjaśniła, że po nowelizacji przepisów o organizowaniu 

i prowadzeniu działalności kulturalnej, roczne sprawozdanie finansowe instytucji kultury 

zatwierdza organizator. W przypadku samorządowej instytucji kultury roczne sprawozdanie 

finansowe zatwierdza organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego. Przed zmianą 

Gminne Centrum Kultury przedkładało sprawozdanie finansowe Radzie Gminy Inowłódz.                   

W związku z powyższym zaistniała konieczność dostosowania zapisów statutu Gminnego 

Centrum Kultury do obecnie obowiązujących przepisów.     

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało11 radnych. 

Uchwała Nr XLI/253/2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

  

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

 

Ad. 13 

Informacja nt. funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Inowłódz oraz Powiatu 

Tomaszowskiego. 

Na wstępie Pan Wójt przywitał przedstawicieli placówek medycznych, dziękując 

im za przybycie. W dalszej kolejności podkreślił, że samorząd gminny stara się stwarzać 

warunki i budować odpowiednie relacje po to, aby na miarę możliwości, jakie w tym zakresie 

gwarantuje państwo, opiekę zdrowotną zapewniać na jak najlepszym poziomie. Dlatego 

też podobnie jak w latach ubiegłych, na sesję zostali zaproszeni przedstawiciele 

najważniejszych placówek medycznych z regionu, którzy na co dzień sprawują opiekę 

medyczną nad jego mieszkańcami. Następnie oddał głos gościom. 

Jako pierwszy głos zabrał  Pan Paweł Paczkowski, później kolejno Pan Krzysztof Zarychta,                      

Pan Jacek Stępnicki i Pani Elżbieta Przedbora. Przedstawiciele placówek medycznych 

omówili szczegółowo zakres działania reprezentowanych jednostek, prowadzone programy 

profilaktyczne i lekowe oraz rodzaje świadczonej pomocy medycznej. W dalszej części 

posiedzenia wypowiedzieli się Panowie Robert Kosiacki i Sławomir Mrozowski, którzy 

prowadzą Niepubliczne Zakłady Opieki Zdrowotnej w Spale i w Inowłodzu.  

Pani Danuta Baranowska zapytała, gdzie należy szukać pomocy, jeśli chodzi 

o profilaktyczne badania okresowe dla dzieci, których rodzice chorowali,bądź chorują na raka 

(w celu sprawdzenia, czy nie mają objawów choroby nowotworowej)? Jak często należy 

przeprowadzać takie badania profilaktyczne? 

 

Posiedzenie opuścili radni Jolanta Bilska, Ewa Korzeniewska i Piotr Krotosz. Obecnych było 

8 radnych. 

 

Pan Paweł Paczkowski odpowiedział, że ta pierwsza granica wiekowa w której należy 

wykonywać badania profilaktyczne to 35-40 lat. Jeżeli w rodzinie ktoś chorował i są 

predyspozycje genetyczne, to takie profilaktyczne badanie, i to dotyczy nie tylko onkologii, 

ale również poruszanej kwestii kardiologicznej, jego zdaniem powinno być przeprowadzane 

raz na 5 lat, począwszy od 35 roku życia. Może to być prześwietlenie, kolonoskopia 

lub gastroskopia – w zależności od potrzeb i oczywiście systematyczna opieka 

stomatologiczna. W gruncie rzeczy są to proste podpowiedzi, ale takie, które eliminują 

większe ryzyko. Należy pamiętać, że na choroby nowotworowe oprócz czynników 

genetycznych mają także wpływ czynniki środowiska – kwestia stresu, pracy i żywienia. 

Radny Piotr Gawęda zapytał do kogo należy się zgłosić, aby wykonać te badania 

profilaktyczne? 

Pan Paweł Paczkowski wyjaśnił, że jeśli chodzi o kwestię profilaktyki to należy udać się 

do lekarza podstawowej opieki zdrowotnej. Jeżeli widzimy jakiekolwiek niebezpieczeństwo, 

podejrzenie, czujemy się niepewni w zakresie rozpoznań nowotworowych, udajemy się do 

poradni onkologicznej, z której usług możemy skorzystać bez skierowania. Poradnia 

onkologiczna, która znajduje się w Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej NU-MED 
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w Tomaszowie Mazowieckim ma podpisany kontrakt z Narodowym Funduszem 

Zdrowia,  jest poradnią bezpłatną i wtedy na miejscu z lekarzem onkologiem można omówić 

swój problem.  

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który zaapelował do radnych i sołtysów o przekazanie 

informacji zaprezentowanych podczas sesji, jak najszerszemu gronu mieszkańców Gminy 

Inowłódz. Zapewnił również, że na bieżąco będą przekazywane informacje o prowadzonych 

programach profilaktycznych, tak by mogła wziąć w nich udział jak największa grupa 

mieszkańców. Na koniec zapytał, czy podobnie jak na terenie całego kraju, Tomaszowskie 

Centrum Zdrowia ma problemy kadrowe, oraz czy to prawda, że planuje się zamknięcie 

Oddziału Urologicznego? 

Pan Krzysztof Zarychta odpowiedział, że rzeczywiście w całej Polsce jest problem dotyczący 

kadry medycznej i dotyka on prawie wszystkich jednostek zajmujących się ochroną zdrowia. 

Na szczęście w Tomaszowskim Centrum Zdrowia nie ma takiego zagrożenia, żeby 

cokolwiek złego się działo. Szpital ma pełną obsadę. Z końcem roku wielu lekarzom kończyły 

się umowy, ale praktycznie wszystkie zostały przedłużone na dalszy okres. Wypowiadanie 

tzw. „klauzuli opt-out”, która jest hasłem bardzo często przewijającym się w mediach, 

nie dotyczy tomaszowskiego szpitala. Należy jednak zwrócić uwagę, że ten problem 

w postaci bardzo dużych niedoborów kadrowych jest jedną z przyczyn tego, że bardzo 

ciężko skrócić  kolejki na badania czy do poradni. Następnie odniósł się zarzutów jakie padły 

pod adresem Tomaszowskiego Centrum Zdrowia, dotyczących wydłużającej się diagnostyki, 

tłumacząc, że obsługuje on nie tylko powiat tomaszowski, ale i powiaty ościenne, 

zaś kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia jest wyrabiany w ponad 100%. Odnosząc 

się do drugiego pytania Pana Wójta, Pan Krzysztof Zarychta odpowiedział, iż informacja 

o zamknięciu Oddziału Urologicznego jest nieprawdziwa. Oddział będzie kompleksowo 

remontowany i w celu przeprowadzenia wszystkich prac konieczne jest jego czasowe 

zamknięcie na okres ok. 2 miesięcy. Dodał, iż ma nadzieję, że w kwietniu br. 

wyremontowany oddział zostanie oddany do użytku.  

Pani Elżbieta Przedbora zaapelowała, by Rada Gminy Inowłódz poparła ideę utworzenia 

poradni kardiologicznej w Tomaszowie Mazowieckim. Dodała, że w Centrum Kardiologii 

Scanmed przyjmowani są nie tylko pacjenci operacyjni, ale jest też grupa chorych, leczonych 

w poradni po wszczepieniu symulatorów (ok. 300 osób), którzy o każdej porze dnia i nocy 

mogą uzyskać pomoc i opiekę. Utworzenie takiej przychodni w ramach kontraktu 

z Narodowym Funduszem Zdrowia pozwoliłoby na udzielanie pomocy większej ilości 

pacjentom. Przypomniała, że jest program opieki kontrolowanej nad pacjentem  

kardiologicznym, po zawale, ale na wizytę w poradni kardiologicznej trzeba czekać 

ok. 4 miesięcy, więc  nie ma możliwości właściwego prowadzenia leczenia. Ponadto 

niezrozumiałym jest fakt, że w Łodzi przychodni kardiologicznych jest bardzo dużo, 

natomiast w powiatach ościennych jest 1 lub 2. To nie rozwiązuje w ogóle problemu.  

Zasugerowała, aby wzorem Starostwa Powiatowego w Kutnie (w mieście tym znajduje się 

jedna z placówek Scanmedu) poszukać informacji o dofinansowaniu różnych działań 

profilaktycznych na stronach ministerstwa, bądź skorzystać z możliwości wsparcia środkami 

funduszy norweskich.        

Pan Przewodniczący podziękował gościom za przybycie i przedstawienie wyczerpujących 

informacji na temat świadczonej pomocy medycznej.  

 

Ad. 14 

Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz 

za 2017 rok.   
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2017 rok.  

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 8 radnych.  

Pan Przewodniczący poinformował, że Rada zatwierdziła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

za 2017 rok. Stanowi ono załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XL sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 11  do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 16 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 17 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

1. Radny Piotr Krotosz wnioskował o podjęcie mediacji w sprawie przywrócenia 

punktu dentystycznego w Ośrodku Zdrowia w Inowłodzu.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt. Po raz kolejny poruszył kwestię powiadamiania 

mieszkańców Gminy Inowłódz o wszelkich działaniach podejmowanych przez Urząd Gminy 

Inowłódz. Podkreślił, że mimo umieszczania informacji i zawiadomień na stronie 

internetowej, w Biuletynie Gminnym, wywieszenia ich na tablicach ogłoszeń urzędowych 

i w sołectwach, przekazywania do odczytania w kościołach na terenie Gminy Inowłódz, wciąż 

spotyka się z zarzutami niedostatecznego ich przekazu. Zaapelował, by w dalszym ciągu 

nakłaniać mieszkańców Gminy Inowłódz, aby przystępowali do sms’wego systemu 

powiadamiania, co znacznie usprawniłoby przepływ informacji z Urzędu Gminy.  Następnie 

poinformował, że planowana jest zmiana systemu zbierania opłat za wodę, 

tak by konserwator raz do roku spisywał stan wodomierzy, a nie jak dotąd 4 razy. 

Prawdopodobnie zostanie wprowadzona kwartalna opłata ryczałtowa, zaś na koniec roku 

będzie weryfikacja należności (ewentualna nadpłata czy niedopłata). Pan Wójt dodał, 

że chciałby wprowadzić tę metodę naliczania opłat za wodę od I kwartału 2018 r., oczywiście 

po zatwierdzeniu jej przez Radę Gminy Inowłódz. Na koniec swojego wystąpienia odniósł się 

do kwestii odśnieżania dróg, zapewniając, że wszelkie prace związane z ich zimowym 

utrzymaniem są prowadzone w racjonalny sposób, wszędzie tam gdzie jest taka potrzeba. 

Poprosił radnych i sołtysów o bieżącą współpracę w tym zakresie.  

 

Ad. 18 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLI sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz        

o godzinie 1540.        

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Wacław Chachuła 
 

 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Mierzwa 


